
M Ø D E R E F E R A T  

Forum Generalforsamling i Kildebrønde Bylaug 

Møde afholdt 4. marts 2024 kl. 19.00

Sted Kildebrønde Skole, Kildebrønde landsby 

Referent Iben Rørbye 

Antal fremmødte 
21 fremmødte 

Dagsorden 

Ad 1) Valg af dirigent  
Søren Møntegaard, Bag Møllen 4 

Ad 2) Valg af referent 
Iben Rørbye, Byvejen 9 

Ad 3) Valg af stemmetæller 
Søren Møntegaard, Bag Møllen 4.  

Ad 4) Oldermandens beretning 
• Oldermanden gennemgik antallet af udvalg og deres formål, arrangementer i byen og

nævnte tiltag som Kildebrøndebladet og facebookgruppen. Derudover blev nævnt godt
samarbejde med Kirkens Venner og der var opfordring til bidrag til samarbejdet i
landsbyen.

Ad 5) Teknisk udvalgs beretning 
• Møde med kommunen i efteråret har resulteret i trafiktælling. Trafiktællingen viser at der

er stigning i trafikken, og langt mere trafik end fx gennem Greve landsby. Op til 90
lastbiler målt til gennemkørsel på én dag.

• Efter ellers positiv tilbagemelding fra kommunen i efteråret med hensyn til tiltag er
kommunen noget mere tilbageholdende nu, men der fastholdes dialog med kommunen.

• Der arbejdes fortsat på muligheden for at omdanne Kildebrøndevej til en 2 minus 1 vej,
dvs. at vejen visse steder bliver smallere.

• Lys er omsider etableret i viadukten ved togbanen.
• Behov for reparation af fortov v. Fresiahaven blev nævnt. Behov for reparation skal

meldes i kommunens app ’Giv et prej’.



• Cykelsti på kildbrøndevej ned mod rundkørslen ved transportcenteret er blevet foreslået, 
men det kræver hastighedsnedsættelse på vejen.  

• Bestyrelsen er i fortsat dialog med Greve Kommune angående lys på cykelsti bag Kirken, 
men dele af området er privat og det giver visse udfordringer.  

 

Ad 6) Aktivitetsudvalgets beretning 
• Der planlægges ikke sommerfest i 2024 grundet for lidt tilslutning sammenholdt med 

hvad det kræver at stable på benene 
• Fastelavn blev aflyst, men Haloween var en stor succes 
• Arbejdsdag er fastsat til den 5. maj 2024 

 

Ad 7) Kommunikationsudvalget  
• Der takkes for respons på Kildebrøndebladet, som er positiv og opbakkende. 
• Annoncering har været en udfordring, om end den ser ud til at være sikret nu, året ud, 

men skulle der ikke være annoncer nok til at dække udgifter, så vil udgifter dækkes af 
bestyrelsen.  

•  Der var gennemgang af nyt set-up på Kildebroende.dk og drøftelse af særligt  
 

Ad 8) Aflæggelse og godkendelse af regnskab – regnskabsåret 1. januar – 31. 
december 2023 

• Årsrapporten for 2023 blev gennemgået  
• 47 betalende medlemmer, 3 færre end sidste år 
• Udgifter i 2023 omfatter bl.a. til Kildebrøndebladet, leje af boldbanen, udgifter til 

arrangementer, opgradering af boldpladsen og erhvervsforsikringen 
 
Regnskabet blev godkendt. 
 

Ad 9) Fastsættelse af kontingent for kommende år 
Bestyrelsen lagde op til, at der ikke er nogle ændringer og der fortsat er et kontingent på 300 
kr. for 2023.  
 

Ad 10) Valg til bestyrelsen i henhold til vedtægterne  
Sekretær samt 2 medlemmer af aktivitetsudvalget genopstiller ikke. Martina Klinten Ockert 
ønsker at indtræde i aktivitetsudvalget og blev valgt.   
 

Ad 11) Valg af revisor 
Leif Poulsen var på valg, genopstillede og blev genvalgt som revisor. 
 
Ad 12) Behandling af indkomne forslag  
Der er forslag til at udskifte navnet Kildebrønde Bylaug med Vores Kildebrønde - foreningen 
for beboere i Kildebrønde. Der blev stemt om dette, men der var ikke opbakning til forslaget.  
 



 
 
Ad 13) Evt.  
Der var spørgsmål til, hvad kriteriet for aflysning af sommerfesten er, og der blev givet 
udtryk for, at det var ærgerligt, at sommerfesten aflyses. Det blev nævnt, at det overvejes at 
holde et lettere arrangement med drikke og hygge på boldpladsen, men uden mad eller hvor 
man selv medbringer egen mad. Arrangementet kræver meget og i de seneste år har det 
trukket på de samme få ressourcer i bestyrelsen. Bestyrelsen vil genoverveje mulighederne. 
Der er forslag om evt. at etablere en fast dato.  
 
Der var forslag til at afholde generalforsamlingen på et andet tidspunkt end kl. 19.00, som 
forhindrer en del småbørnsfamilier i at deltage. Bestyrelsen vil overveje dette.  
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